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To: 5.1.2e I 5.1.2e @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 3/25/2020 11:47:01 AM

Subject: RE: vraag over corona en LA-MRSA

Received: Wed 3/25/2020 11:47:00 AM

Even na jar jou alleen:

Dit soort vragen kan gewoon volgens reguliere lijnen beantwoord worden toch?

Angst ongegrond. Veehouders worden ook gewoon opgenomen i zkh als nodig en de beschermingsmaatregelen voor

corona helpen gelijk voor MRSA.

Soms moeten mensen zich ook niet overal mee bemoeien..

ver: IEE SEEvoVerzonden: woensdag 25 maart 2020 12:28

Aan: EXECS <BEEXETE o vivo;ERENCE@ iv n>
Onderwerp: FW: vraag over corona en LA-MRSA

Urgentie: Hoog

Hallo EAEES enEXEQ
Zie onderstaande vraag van 5.1.2e van Z&0 m.b.t. de vraag hoe om te gaan met veehouders als

MRSA risicogroep.

Zijn jullie hier al over benaderd via persvoorlichting?

Groet EARL

Rijks Instituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) - National Institute for Public Health and the Environment

Centrum voor Infectieziektenbestrijding - Centre for Infection Diseases Control

P.O. Box 1

3720 BA Bil

Phone 31.30

Mobile 31.

From:[EENHCE>
Sent: woensdag 25 maart 2020 10:23

Drivm.ni>; y S120 [eliulis
@rivm.nl>

Subject: vraag over corona en LA-MRSA

este JERE en

ViaBES en onze persvoorlichters komt de vraag hoe wij omgaan met veehouders (vooral varkenshouders en

vleeskalverhouders) die een grote kans hebben op dragerschap van LA-MRSA als zijn met verschijnselen van corona

naar het ziekenhuis moeten of als zij op de IC moeten worden opgenomen.

Onze persvoorlichters geven aan dat REY en het mogelijk te druk hebben om hiermee aan de slag te gaan.

Is er al nagedacht over AMR en corona? Op de IC liggen alle mensen met corona dicht bij elkaar en de intensivist

kleed zich niet om tussen het contact met de verschillende corona patiénten op dezelfde IC (denken EE en ik).

Is er al nagedacht over deze vraag? Wij denken dat de angst van de veehouders is dat zij straks niet geholpen
worden. Ik neem aan dat die angst ongegrond is.

Ik zou wel willen helpen met het formuleren van een antwoord op deze vraag, maar ben natuurlijk ook geen arts.

Wat moet ik met deze vraag? Zal ik proberen een antwoord te formuleren? Of is dat aan LCI of iemand anders? Of

kan ik het coordineren en wij zou ik dan kunnen/moeten betrekken?

Graag jullie visie/hulp


